

Agenda kopgroep 6-2-2025

1. Opening, vaststellen agenda

Agenda is zonder opmerkingen vastgesteld (Roel Geujen neemt gedeeltelijk notulen over aangezien Gillian later zal aansluiten)

2. Notulen vorige bijeenkomst

Geen op- aanmerkingen notulen 10 oktober 2024

3. Mededelingen

Vanuit PSW wordt aangegeven dat intern een andere indeling is gemaakt, Anneke Deriks neemt taken van WMO over en zal dus de deelnemer aan kopgroep worden i.p.v. Bianca Smits.

4. Presentatie werkgroep Ontwikkeldoel 1: Presentatie werkgroep ontwikkeldoel 1 samenwerken met de sociale basis begeleidingsaanbieders

Carla, Tannie, Janine

Onderdeel 1: gericht op toegang en gemeente: Geprobeerd om sociale basis bij 7 gemeentes te inventariseren, mission impossible

Kleiner maken, zit er genoeg in sociale basis of missen we dingen? Op welk moment komt sociale basis in beeld? Of op welk moment kunnen we afschalen?

Getrechterd naar 2A (komt meeste voor), eveneens getrechterd naar 1 gemeente, contact met Venray gelegd.

Er is een stappenplan opgezet tot 2026, om gesprek te voeren met gemeente Venray

Belangrijk om de toegang mee te nemen (heeft de toegang de sociale basis genoeg in beeld?)

Is er een probleem of denken we dat er een probleem is? Dus komt er voldoende in de sociale basis terecht? En komt er dan wel zoveel in maatwerk terecht?

Onderdeel 2: meer gericht op aanbieders

Wordt er afgeschaald? En zo ja, voldoende afgeschaald?

Op de vraag waarom het niet is gelukt om sociale basis in kaart te brengen, wordt aangegeven dat gemeentes zelf niet altijd helder hebben wat bij sociale basis thuishoort.

Gemeente Venlo heeft alles bij Inluzio ondergebracht, terwijl Venray met veel meer losse partijen samenwerkt, en bijv. ook voetbalclub als onderdeel van een sociale basis ziet.

5. Presentatie werkgroep Ontwikkeldoel 2: aanbiederssamenwerking om optimale clientondersteuning te bieden

Laura, Mariska, Bianca, Jip, Famke/Martijn, Brigitte RAC

Werkgroep 2 "aanbiederssamenwerking om optimale clientondersteuning te bieden"

Er wordt door Bianca Smits een samenvatting gegeven van hetgeen ze tot nu toe hebben gedaan.

Stap 1 was het inzichtelijk maken van alle organisaties wat ze doen (daartoe is 3/1/25 een mail gestuurd met overzicht)

Stap 2 in groepen van 4/5 aanbieders worden netwerkmomenten gepland. Iedere groep kan zelf kiezen voor een bepaalde invulling; denk aan een werkbezoek, netwerklunch, themabijeenkomst etc. waarbij het 1^e doel is om elkaar beter te leren kennen en vervolgens met het betreffende groepje nader te overleggen hoe het beste een vervolg c.q. verdieping kunnen geven aan die kennismaking

Er zijn datumplanners uitgezet. Volgende keer zal terugkoppeling van eerste bijeenkomsten gegeven kunnen worden.

6. Pauze en rondleiding locatie

Rondleiding zijn uitgevoerd en als zeer interessant betiteld.

7. Toelichting vervolg ontwikkel doel 1 Perceel 3 A: aanbiederssamenwerking om optimale clientondersteuning te bieden

Yvonne en Roel

- laatste vergadering is verteld dat bijeenkomst van teamleiders van regionale HbH-aanbieders in Venlo tezamen met Includio en Synthese positief is verlopen.

Niet alleen de informatieoverdracht vanuit de genoemde partijen in sociale basis, maar ook het 2^e gedeelte van de bijeenkomst waarbij teamleiders onderling met elkaar hebben gesproken over thema's zoals "hoe ga je om met zorgmijders?" "hoe ga je om met cliënten die steeds mondiger worden?"

Inmiddels is binnen de regionale HbH-aanbieders afgesproken om hier 2x per jaar een vervolg aan te geven, waarbij de volgende keer een terugkoppeling over de volgende sessie plaatsvindt.

Gillian geeft nog mee om te zoeken of genoemde aanbieders aangehaakt kunnen blijven, om zodoende echte interactie op klantniveau te stimuleren.

8. Informatie 'Ravijnjaar' door MGR

Er worden zorgen geuit over het ravijnjaar.

Zou het kunnen zijn dat gemeentes zich meer op wettelijke taken gaan richten?

Waarbij bezuinigen op voorliggend veld worden toegepast?

En dus preventieve acties wellicht onder druk komen?

Gillian vraagt of er een moment komt dat er vanuit gemeentes meer informatie vrijkomt ravijnjaar 2026?

Wordt besloten dat agendapunt blijft terugkeren, om in ieder geval het gevoel continue te benoemen vanuit gemeentes.

9. Korte vraag vanuit de Mee de Meentgroep (Gillian)

Mee de Meentgroep heeft contact gelegd met de gemeente over de kopgroep. Zij willen graag meer contact met de aanbieders binnen de segmenten en stelde de vraag of zij konden aansluiten bij de kopgroep. De kopgroep geeft aan open te staan voor een kennismaking. De voorzitters van de volgende kopgroep worden in contact gebracht met Mee de Meentgroep om hier over af te stemmen.

10. Praktische zaken

Duo van 19 okt en 9 juni zal gaan ruilen ivm vakantie van Roel Geujen in juni (waardoor hij de 3^e bijeenkomst afwezig zal zijn)

11. Rondvraag/ afronding